
   In Urasoe, we are putting efforts into developing a special product using Okinawa's unique mulberry 
known as “Shimaguwa” , and the “Urasoe Weave” was born as part of the “Tedako City Handcraft 
Town Plan” . Silk products made with cocoon sericulture grown in Urasoe is also being made.
    “Urasoe Weave” is carefully woven one by one by hand by the weaver, who performs every step 
from yarn grinding, dyeing, weaving, packed with the feeling of hand-woven weaving that we can not 
accomplish with mechanical weaving. Its texture is comfortable and gentle. The four patterns folded by 
the technique of the weave represent love, the strength of the core, the power to nurture, and the glow 
of the sun. It is also used for the station pattern of the new Yui rail station “Kyozuka station” scheduled 
to be opened in 2019. Currently, in addition to Kariyushi wear, we are also making fascinating products 
such as fashionable clothing, accessories and miscellaneous goods. In addition, cultivation of mulberry 
leaves of “Shimaguwa” and production of mulberry tea are mainly carried out by elderly residents 
living in the city, where there is also the improved effect of decreasing medical insurance expenses 
through promotion of employment and health.
   As commodities, roasted tea and mulberry tea powder (product name: Tedakuwacha) using leaves of 
“Shimaguwa” , antioxidant  Liqueur with mulberry fruit rich in anthocyanin product name: 
Nandensee), Sorbet ice cream (product name: mulberry sorbet) just to name a few.
   In addition, we packed a mulberry sweet confection bag with the help of traditional style confection 
makers in Urasoe to make the “Urasoe mulberry candy selection” . All of the carefully selected five 
items are handmade, with a gentle taste full of affection. These special products are popular as a 
souvenir from Urasoe city.

　浦添市对在使用冲绳特有的桑品种「岛桑」的特产事业投入了力量，
作为「tedako城市的商品建设城计划」的一环「urasoe织」诞生了。
浦添市内展开着用养蚕的茧制作丝产品。拉丝线、染、织、全部连
贯的手工制作，由织工的手谨慎认真地织成1件1件的「urasoe织」，
机器织不出、手织的好处和充满织工感情的、好手感的纺织品。用
衲的布织技术折入4种花样，表示着爱情 ·内心坚强 ·哺育的力量
·太阳的光辉等，也将使用成为2019年通车预定的单轨电车「经冢
站」的站图形。现在除了Kariyushi衬衫以外，也在做流行性的衣服，
小东西和杂货等夺人魂魄的产品。还有，「岛桑」的桑叶的栽培和桑
茶的生产，由市内居住的老年人成为中心担任，也通过健全的工作，
提升生存的意义，有抑制医疗保险费的效果。
商品有使用「岛桑」叶的焙烧茶和桑茶粉 (商品名称：teda桑茶 )，使
用抗氧化作用高的、花色素丰富的桑实果子制成的利口酒 (商品名称：
nandency)，果子露冰激凌 (商品名称：桑实果子露 )等。
更有浦添市内聚集的日西糕点店互相提供智慧做成好吃的点心、桑
叶名牌糕点「浦添桑果撰」，包装成盒了。严选的五份是全部由手工
制作充分爱的美味。这些特产作为浦添出产的土特产博得喜爱与欢
迎。
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浦添市ふるさと
てだこの都市応援寄附金

ま          ち

　浦添市は浦添市ふるさとてだこの都市（まち）応援基金条例を制定しました。みなさんの寄附で浦添市はもっと住みやすい
まちを目指します。浦添市を「ふるさと」とする人だけでなく、市内で働いている人、浦添市にゆかりのある人など「浦添市のま
ちづくりへ参加したい」との思いをお持ちのすべての皆さんからのご寄附をお待ちしています。

オリオンドラフト缶ビール
24缶入り（350ml缶）+
サザンスター24缶入り（350ml缶）
沖縄の気候にあった爽やかな味わいのドラフトビール
と、オリオン独自の醸造技術により、すっきりとした爽
快な味わいを表現したサザンスターのセット。

ブエノチキン
浦添で30年以上続く、沖縄名物チキンの丸焼き専門店。ニンニ
ク・酢たっぷりのタレに漬け込み、じっくり焼き上げています。

ブルーシールギフトセット
ブルーシールのカップフレーバー16種類が楽しめるフルス
ペックのギフトセット商品。

ヤクルト球団グッズ
「レプリカユニフォーム」

浦添の桑茶セット
食物繊維、カルシウム、鉄分などの栄養成分が豊富に含まれて
いる桑葉のセットです。ノンカフェインなので、就寝前にもオス
スメです。

※ご紹介しているのは返礼品の一部です。

浦添市的特产

★★★

浦添生まれの

local specialty 
products from urasoe

キッズから XLサイズまで選べるヤクルトスワローズのレプリ
カユニフォームです。各選手の背番号入りのデザインはつ
ば九郎もあります。
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